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SKRIFTLIG FRÅGA E-0775/00
från Peter Mombaur (PPE-DE)
till kommissionen

Angående: Genomförandet av kärnsäkerhetsprogrammen i Central- och Östeuropa

Det verkar som om programmen för att förbättra kärnsäkerheten i Central- och Östeuropa, de 
oberoende staternas samvälde, inom Phare och Tacis, inte genomförts enligt planerna. För att det skall 
vara möjligt att reda ut situationen uppmanas kommissionen att till parlamentet överlämna en färsk 
redogörelse för de utgifter som hittills uppstått. Av redogörelsen skall storleken på de belopp som 
sedan 1996 årligen avsatts för ändamålet framgå. Dessutom skulle vi vilja be kommissionen meddela 
storleken på de medel som rådet och parlamentet årligen beviljar jämfört med de verkliga utgifterna.

Jag skulle dessutom gärna vilja ha en förklaring på kommissionens förslag om det fortsatta 
organisatoriska genomförandet av programmet och ansvaren för det tekniska och administrativa 
genomförandet samt en uppskattning om hur länge det kommer att dröja innan projektet återigen 
stämmer överens med de fastställda tids- och projektplanerna. 


